
Referat af bestyrelsesmøde i Nordby fælled grundejerforening.  

Mandag d. 26-8-2019 

 

Tilstede: Poul-Erik, Steffen og Lone 

 

1. Ny betalingsløsning. Opgaven ligger i kø ved Sydbank og forventer på plads inden jul.  

 

2. Grønne arealer. Der har været en henvendelse om at man bør slå græsset noget oftere. Bestyrelsen 

vurderer at niveauet er passende til den pris vi betaler og har lavet budget på. Der blev drøftet om 

vi skulle ligge nogle områder brak og styrke den grønne profil, denne vurderes ikke nødvendigt i 

denne omgang.  

 

 

3. Ny kampesten forenden af sti. Denne er ikke kommet. Poul-Erik følger op med OCK anlæg. 

  

4. Tinglysning ved kommunen. Status afventer. Henrik har bolden. 

  

5. Henvendelse vedr tilskud til ny legeplads. Det vurderes at vi kom bestyrelse ikke kan tage denne 

beslutning for alle vores grundejers vejne. Vi vil dog gerne være behjælpelige med at omdele en 

indsamlingsseddel i vores forening vedr. indsamling og så kan hver enkel grundejer selv give et 

tilskud.  

 

6. Daugård Varmeforsygning. Poul-Erik gavn status fra fællesmøde. Hvis dette bliver aktuelt, vil det 

også komme til at omhandle vores grundejerforening. Der opfordres til at se på hjemmesiden 

daugårdvarmeforsygning.dk 

 

7. Næste møde mandag d.11/11 – 19 kl. 19 i Ørum- Daugård Multihal.  


